To: Jordan Securities Commission, Amman Stock Exchange Company's Name: BANK AL ETIHAD Date: 27-08-2025 01:47:56 PM Subject: Appointment of the Chief of Digital Services	السادة هيئة الاوراق المالية السادة بورصة عمان اسم الشركة: بنك الإتحاد التاريخ: 27-08-2025 01:47:56 PM الموضوع: تعيين رئيس ادارة الخدمات و المنتجات الرقمية
Pursuant to the resolution of the Board of Directors and the approval of the Central Bank of Jordan, Mr. Mahmoud Taysir Budwan has been appointed as Chief Digital Services and Products Officer, in addition to his current role as Chief Retail Banking and Branches Officer, as per the Central Bank's approval dated 25/08/2025	استنادا إلى قرار مجلس الإدارة وموافقة البنك المركزي الأردني، تم تعيين السيد محمود تيسير بدوان بوظيفة الرئيس التنفيذي لإدارة الخدمات والمنتجات الرقمية، بالإضافة إلى مهامه الحالية كرئيس تنفيذي لإدارة الخدمات المصرفية للتجزئة والفروع، وذلك بحسب موافقة البنك المركزي الواردة بتاريخ 2025/08/25
25-08-2025	25-08-2025
Please accept our sincere thanks and appreciation. Chairman of Board of Directors User Name: Nessrin Abulaila	وتفضلوا بقبول فائق الاحترام. رئيس مجلس الإدارة اسم المستخدم: Nessrin Abulaila